
Zápis z jednání Kontrolního výboru ZMČ Brno–Líšeň č. 

10/2021 

 

 

Termín konání:  20. 10. 2021 v 17.00 hodin 

 

Místo konání:  zasedací místnost  

 

Mgr. Tereza Vašíčková, předsedkyně KV (dále jen „předsedkyně“) zahajuje jednání 

Kontrolního výboru (dále jen „KV“) v 17.00 hodin. 

 

Konstatuje přítomnost členů:  

- Mgr. Tereza Vašíčková 

- PharmDr. Ondřej Zendulka, PhD. 

- Ladislav Unger 

- Ing. Radim Sikora 

- Ing. Miroslav Jurča 

- RNDr. Daniel Borecký, CSc. 

Předsedkyně konstatuje, že je přítomno 6 členů KV. Omluvil se Jan Skotal a Silvie Dražanová. 

Předsedkyně konstatuje, že dva členové kontrolního výboru rezignovali, a to Mgr. Jan Zbořil a 

Mgr. Roman Sklenák. Současně předsedkyně konstatuje, že byl jmenován nový člen, který je 

již přítomen, a to Ing. Radim Sikora. 

1. Zahájení a schválení programu 

Předsedkyně předložila členům KV návrh programu jednání: 

1. Zahájení a schválení programu. 
2. Volba ověřovatele zápisu. 
3. Kontrola plnění usnesení 
4. Sdělení ve věci vyjádření členů Spolku pro kvalitní bydlení v Líšni, z.s. 
5. Sdělení k průběhu jednotlivých kontrol 
6. Různé 

 

Předsedkyně se dotazuje, zda někdo z přítomných členů vznáší návrh na doplnění programu 

KV. 

Nikdo z přítomných členů nemá návrh na doplnění programu KV. 

Přítomní členové KV přistoupili k hlasování o usnesení „Členové Kontrolního výboru 
schvalují program jednání kontrolního výboru č. 10/2021.“. 
 



PRO: 6, ZDRŽEL SE: 0, PROTI: 0 
 
Bylo přijato usnesení „Členové Kontrolního výboru schvalují program jednání 
Kontrolního výboru č. 10/2021.“. 
 
2. Volba ověřovatele zápisu: 

 

Předsedkyně navrhuje na ověřovatele zápisu PharmDr. Ondřej Zendulka, PhD. 

Předsedkyně se ptá na případné připomínky. Nikdo žádné nemá. 

Přítomní členové KV přistoupili k hlasování o usnesení „Ověřovatelem zápisu Kontrolního 

výboru se stává PharmDr. Ondřej Zendulka, PhD.“. 

PRO: 6, ZDRŽEL SE: 0, PROTI: 0 
 
Bylo přijato usnesení „Ověřovatelem zápisu Kontrolního výboru se stává PharmDr. 
Ondřej Zendulka, PhD“. 
 
 
3. Kontrola plnění usnesení 
 
RNDr. Daniel Borecký, CSc.  žádá o doplnění týmu pro provádění kontrol. Tým je doplněn o 

Ing. Miroslava Jurču. A výsledek kontroly bude předložen na prosincovém zasedání KV. 

 
4. Sdělení ve věci pozvání členů Spolku pro kvalitní bydlení v Líšni, z.s. 
 
KV prošel vyjádření Spolku pro kvalitní bydlení, z.s. a prodiskutovali jednotlivé jeho body a 
odsouhlasili si, že na listopadovém zasedání kontrolního výboru bude předloženo vyjádření 
KV, které po jeho odsouhlasení bude předloženo ZMČ. 
 
5. Sdělení k průběhu jednotlivých kontrol 
 
A. Sdělení informací k provedení Kontroly zadání veřejné zakázky na projektanta a 
zhotovitele kontejnerových stání a kontroly postupu při zadání samotné realizace 
zakázky 
 
Silvie Dražanová písemně znovu sděluje, že stále čeká na doplňující podklady, které podrobně 
specifikovali v druhé žádosti. Sdělila, že bude urgováno se stanovením lhůty k předložení. 
 
Silvie Dražanová písemně sdělila, že žádá o doplnění kontrolního týmu po odchodu Mgr. 
Romana Sklenáka a tým je tímto doplněn o pana Ing. Radima Sikoru. KV souhlasí s doplněním 
kontrolního týmu. 
 
C. Sdělení informací o provedení Kontroly hospodaření Kulturní centrum Líšeň 
 
Kontrolním týmem je krátce sděleno, že byli za panem ředitelem KCL na šetření v místě, kde 
si nechali předložit podrobnější údaje o dvou akcích – Hody 2019 a Ostatky 2019 a krátce 
shrnují průběh kontroly. Bude připravena Předběžná závěrečná zpráva, která bude KV 
předložena k odsouhlasení. 
 
D. Sdělení informací o provedení Kontroly využívání nebytových prostor svěřených 
městské části, jež jsou pronajímány dalším subjektům 
 



Kontrolní tým není přítomen. 
 
 
 
E. Sdělení informací o provedení Kontroly zadávání veřejných zakázek 
 
Kontrolní tým sděluje, že kontaktovali dotčené subjekty a bylo jim sděleno, že je nutné přesněji 
specifikovat podklady, na čemž kontrolní tým nyní pracuje. Dotaz směřoval na paní tajemníci, 
zda existuje interní předpis pro přebírání veřejných zakázek. Řídí se to podle konkrétní 
zakázky a dále podle pravomocí pracovníků úřadu (Vyjádření paní tajemnice). Dále sdělují, že 
kontrola nadále probíhá. 
 
 

6. Různé 
 
Předsedkyně se ptá na další dotazy či připomínky. 
 
Nikdo žádné nemá, tedy předsedkyně ukončuje diskuzi.  
 
Předsedkyně ukončuje jednání Kontrolního výboru v 19.06 hodin. 
 

V Brně dne 20. 10. 2021    V Brně dne 20. 10. 2021 

 
 
 
_______________________    _______________________ 
Mgr. Tereza Vašíčková    PharmDr. Ondřej Zendulka, PhD. 

předsedkyně kontrolního výboru   ověřovatel zápisu 
 

 


